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ماجدی: 
همه ارکان فدراسیون فوتبال
از اسکوچیچ حمایت می کنند

سرپرست فدراسیون فوتبال گفت: 
نه تنها مــن بلکه تمام اعضا و ارکان 
فدراســیون از دراگان اسکوچیچ به 
عنوان ســرمربی تیــم ملی حمایت 
خواهنــد کرد. بــه گــزارش ایرنا، 
میرشاد ماجدی روز شنبه در جریان 
مراســم »یک نهال یــک زندگی« 
که با هدف زنده نگه داشــتن یاد و 
خاطره جان بخشان اهداکننده عضو برگزار شد، اظهار داشت:  خوشحالم در جمع 
دوستانی هســتم که اهدای عضو را مانند یک فرهنگ در جامعه جا می اندازند. 
یعنــی به افرادی که ناامید هســتند امید می بخشــید. وی در مورد مهلت فیفا 
برای ارائه اساســنامه فدراسیون فوتبال افزود: دغدغه همه دوستان را ما و هیات 
رییسه می دانیم و طبقه بندی صورت گرفته است. در مورد اساسنامه قرار است، 
»احمدرضا براتی« صفر تا صد اساسنامه را پیگیر است و او به عنوان یک حقوقدان 

نمی گذارد که به فوتبال ضربه وارد شود.
سرپرست فدراسیون فوتبال در مورد حمایت از دراگان اسکوچیچ خاطرنشان 
کرد: در حال حاضر اسکوچیچ سرمربی ما است و نه تنها من بلکه اعضای هیات 

رییسه و فدراسیون فوتبال از او حمایت خواهیم کرد.

یورگن کلوپ احتمال ترک لیورپول را تایید کرد
یورگــن کلوپ بــار دیگر 
اعــام کرد که قصــد دارد با 
قراردادش، که در سال  پایان 
2024 به پایان می رســد، از 
لیورپول جدا خواهد شــد. به 
گــزارش فوتبالی، ســرمربی 
 2019 ســال  در  قرمزهــا 
قراردادی 5 ساله امضا کرد، اما 
به طور مداوم اعام کرده است که دیگر قرارداد خود را تمدید نخواهد کرد. کلوپ 
چند روز قبل اعام کرد که »نمی داند« آیا قراردادش را تمدید می کند یا خیر، که 
هیجان زیادی را در بین هواداران و رسانه ها برانگیخت. اما کلوپ در صحبت های 
روز جمعه خود، تصمیم خود را آشکار کرد. کلوپ در کنفرانس مطبوعاتی پیش 
از دیدار لیورپول مقابل وســتهام در لیگ برتر گفــت: »در حال حاضر برنامه ام 
رســیدن به سال 2024 است و از شما بسیار متشکرم. برنامه من همچنان ادامه 
دارد. تصمیم من هنوز همان است و هیچ چیز واقعا تغییر نکرده است. اگر تصمیم 
بگیرم در سال 2024 از تیم جدا شوم، ربطی به کیفیت تیم ندارد. تمام کاری که 
ما انجام می دهیم برای اهداف بلندمدت اســت. این باشگاه حتی باید بهتر شود، 
مخصوصاً زمانی که من دیگر اینجا نیســتم. برنامه این اســت و ما روی آن کار 
می کنیم. مهم این نیست که چه مدت بمانم، مهم این است که تا زمان حضورم 

چگونه کار می کنم.«

بارسلونا یک استعداد جدید جذب کرد
هافبک جوان و با استعداد راسینگ سانتاندر 

رسما به بارسلونا پیوست. 
بــه گــزارش ایســنا، بارســلونا در ادامه 
خریدهای زمستانی خود این بار با یک پدیده 

جوان قرارداد امضا کرد. 
پابلو توره با عقد قراردادی تا ســال 202۶ 
و به ارزش 5 میلیون یورو رســما به بارسلونا 

پیوست

پایان راند سوم مسابقات آفرود قهرمانی کشور
با معرفی نفرات برتر

مســابقات  ســوم  رانــد 
قهرمانی  آفــرود  اتومبیلرانی 
کشور با معرفی نفرات برتر به 
پایان رسید.  به گزارش ایسنا، 
راند ســوم مســابقات آفرود 
قهرمانی کشــور بــه میزبانی 
با معرفی  اســتان گلســتان 

نفرات برتر به پایان رسید.
نفرات برتر این مسابقات به شرح زیر است:

کاس یک:
1-امید نوروزی- استان گیان

 2-رضا بیرامی-استان البرز
 ۳-محمد کاظمی-استان البرز

کاس دوم:
1-فرشاد ابراهیمی- استان فارس

 2-قاسم وکیلی-استان قزوین
 ۳-محمدرضا صبوری-استان قزوین

کاس سوم: 
1-فرشید ابراهیمی-استان فارس

 2-علیرضا پورشهید-استان فارس
 ۳-مهدی بیدخوی- استان تهران

کاس چهارم:
1-مهدی شهری-استان البرز
 2-اکبر تیمورلو-استان البرز

 ۳-مهدی عسگرزاده_استان مازندران
کاس پیشکسوتان:

1-سیداحمد آشتیانی-استان البرز
 2-اصغر زادبیک-استان آذربایجان شرقی

 ۳-مهدی کیانی-استان کرمانشاه
کاس بانوان: 

1- زاهده اسکندرلو-استان تهران
 2- مرضیه نقیبی-استان مازندران

 ۳-مریم غفوری-استان گیان

آمار پنالتی  صد درصد مثبت است
لقب ویژه باشگاه پورتو به طارمی 

مهاجم ایران سلطان پاس گل 
باشگاه پورتو با انتشار فیلمی 
از مهــدی طارمــی، به مهاجم 
ایرانی خود لقب »سلطان پاس 
گل« داد.   بــه گزارش خبرنگار 
مهــر، مهدی طارمــی مهاجم 
ایرانــی تیم فوتبال پورتو در دو 
دیدار اخیر این تیم مقابل لاتزیو 
ایتالیا )لیگ اروپا( و اسپورتینگ 
لیســبون )نیمه نهایی جام حذفی( موفق شد هم گل بزند و هم پاس گل بدهد. 
گل های طارمی مقابل لاتزیو و اســپورتینگ از روی نقطه پنالتی به ثمر رسید و 
پاس گل های او هم به شــکل زیبایی به هم تیمی هایش رســید تا تمجیدها از 
توانمندی مهاجم ایران ادامه داشته باشد. طارمی در این فصل در تمام رقابت هایی 
که با پیراهن پورتو به میدان رفته، 1۳ پاس گل داده است که برای یک مهاجم 
آمار قابل توجهی است. باشگاه پورتو با انتشار فیلمی از پاس گل های طارمی در 
این فصل، به مهاجم ایرانی اش لقب ســلطان پاس گل داد و نوشــت که مهدی 
1۳ بار به هم تیمی هایش برای گلزنی کمک کرده است. طارمی عاوه بر لاتزیو 
و اسپورتینگ در بازی های حساس دیگری از جمله آث میان در لیگ قهرمانان 
اروپا هم پاس گل داده اســت. از سوی دیگر طارمی با دو پنالتی که در دو دیدار 
اخیر پورتو به گل تبدیل کرد، آمار خود در این زمینه را هم بهبود بخشــید. به 
نوشته روزنامه »رکورد« پرتغال، طارمی از زمانی که به لیگ پرتغال آمده است، در 
لباس تیم های ریو آوه و پورتو هرگز پنالتی های خود را از دست نداده و تمام 14 

پنالتی خود را در طول دو فصل و نیم اخیر به گل تبدیل کرده است.

اخبار کوتاه

سرمربی استقال در بازی با گل گهر به دنبال رسیدن 
به رکورد سرمربی حریف است.

به گــزارش فوتبالی، اســتقال و گل گهر در حالی با 
یکدیگر بازی خواهند کرد که شــاگردان مجیدی در 20 
هفته گذشــته، باختی نداشته اند و در صورتی که فردا هم 
بدون شکست از زمین خارج شوند، به رکورد سپاهان امیر 
قلعه نویی در در فصل 90-89 خواهند رســید که از هفته 
هشــتم تا هفته بیست و هشــتم، به هیچ تیمی نباخت و 
باید دید سرمربی اسبق استقال این اجازه را به مجیدی 

و شاگردانش خواهد داد یا نه.
آمــار به ســود مجیدی: مجیــدی تا امــروز در تمام 
تقابل هایش با قلعه نویی در مقام ســرمربی پیروز شــده و 
دیدار رفت دو تیم هم که با نتیجه تساوی به پایان رسید، 
با حکم کمیته انضباطی، 0-۳ به ســود اســتقال شد تا 

فرهاد باز هم سرمربی اسبقش در استقال را ببرد.
نتیجه هفته گذشته: استقال مقابل نساجی به تساوی 
بدون گل رســید و گل گهر با نتیجه 1-2 از ســد صنعت 

نفت آبادان گذشت. 
وضعیت در جدول استقال 48 امتیازی در صدر جدول 

قرار دارد و گل گهر ۳2 امتیازی تیم پنجم جدول است.
صنعت نفت آبادان – پرسپولیس

به دنبال عاقبت به خیری!
آیا علیرضا منصوریان می توانند به مانند امیر قلعه نویی، 

با متوقف کردن پرسپولیس، به استقال کمک کند؟
بعد از تساوی پرسپولیس مقابل گل گهر در سیرجان، 
اســتقالی ها امیدوارند شاگردان یحیی گل محمدی برای 
دومین هفته متوالی در بازی خارج از خانه شــان امتیاز از 
دست دهند تا فاصله آنها با صدرنشین لیگ بیشتر شود و 
بــه همین دلیل آبی ها منتظر کمک علیرضا منصوریان به 

تیم محبوبشان هستند.
منصوریان هم که به خوبی در جریان این موضوع است، 
حرفهای جالبی درباره اهمیت بازی با پرســپولیس زده و 
گفته است:« این مسابقه برای ما نقطه عطف است. از این 
بازی خواســته های متفاوت و زیادی داریم تا بازیکنان را 
بلند کنیم. اگر آنها هفته آینده پیروز شــوند، به سرمنزل 
می رســند و برای آنها عاقبت به خیــری خاصی در آینده 

فوتبال خواهد داشت.«
البته که بردن پرســپولیس، اصا کار راحتی نیست و 
شــاگردان یحیی گل محمدی به هر بازی به چشــم یک 
فینال نگاه می کنند و امیدوارند با دســت پر، آبادان را به 

مقصد تهران ترک کنند.
غایبان: طالب ریکانی به دلیل محرومیت دیدار فردا را 
از دســت داده و در اردوی پرسپولیس هم حامد پاکدل، 
میاد سرلک و سعید آقایی به بازی فردا نمی رسند ضمن 
آنکه به مانند چند هفته گذشــته، امید عالیشاه و سیامک 

نعمتی هم امکان بازی برای تیمشان را ندارند.
نتیجه هفته گذشته: صنعت نفت با نتیجه 1-2 به گل 
گهر باخت و پرسپولیس، 1-۳ مس رفسنجان را شکست 

داد.
وضعیــت در جدول: صنعت نفت بــا 27 امتیاز در رده 
هشتم قرار دارد و پرسپولیس 45 امتیازی تیم دوم جدول 

است.
5 نکته از بازی صنعت نفت و پرسپولیس

رقیب خوب
بــرای پرســپولیس، هفتــه 21 می توانــد رقم زننده 

رویایی تریــن اتفاق باشــد: بردن صنعت نفــت و توقف 
اســتقال برابر گل گهر. در این حالت، قرمزها شاید قبل 
از دربی به صدر برســند. رقم خوردن قسمت اول این رویا 
یعنی شکســت دادن صنعت نفت، خیلی خیلی محتمل 

است و این را، سابقه رویارویی های قبلی نشان می دهد.
فقط 2 باخت، همین جا!

  صنعت نفت در تاریــخ لیگ برتر تنها 2 بار موفق به 
شکست دادن پرسپولیس شده که هر 2 بار هم در آبادان 
یعنی خانه اش بوده است. یک بار با هت تریک فونیکه سی 
و مرتبه دیگر با یک گل برابر تیم برانکو. صنعت نفت برابر 
پرسپولیس یک رکورد منفی دیگر هم دارد: آنها در تاریخ 
لیگ برتر به هیچ تیمی به اندازه پرســپولیس نباخته اند: 

15 بار.
روزهای خوب یحیی و پرسپولیس

  صنعت نفت دقیقا همان حریفی است که پرسپولیس 

همیشه آرزویش را داشته اســت. قرمزها در 7 رویارویی 
آخرشان با صنعت نفت در لیگ برتر، هرگز گل نخورده اند. 
ایــن آمار به یــک گل خورده در 9 تقابل آخر می رســد. 
گل محمدی هم اوضاع خوبــی برابر آبادانی ها دارد: بدون 
باخــت در 4 رویارویی آخر و تنهــا یک گل خورده در 7 

تقابل آخر. 
سابقه منصوریان

  دوران مربیگری منصوریان برابر پرسپولیس در تاریخ 
لیگ برتر به 2 قســمت تقسیم می شــود: روزهای بدون 
باخت و روزهای صد درصد باخت. در 8 رویارویی ابتدایی 
منصوریان و پرســپولیس، تنها یک باخــت در کارنامه او 
ثبت شــد که مربوط اســت به اولین تقابل روی نیمکت 

پاس.
ســپس روزهای بدون باخت رسیدند که تا بردن دربی 
ادامه داشــت. و سپس روزهای همیشه شکست: ۳ باخت 
در ۳ رویارویی آخر و بدون زدن حتی یک گل. منصوریان 
بردی در 4 رویارویی آخرش برابر پرســپولیس نداشته و 
این رقم برابر تیم های گل محمدی، ۳ تاســت بدون زدن 

گل.
گلزن های نباز

  پرســپولیس و صنعــت نفت در حــال تجربه کردن 
روزهایی هستند با زدن گل و نباختن. پرسپولیس در هر 
12 بــازی آخرش گل زده و باختی در 17 بازی آخر لیگ 

برتری اش نداشته است.
ضمن آنکه قرمزها در 17 بازی آخرشــان فقط دروازه 
استقال را باز نکرده اند. صنعت نفت هم روزهای خوبی را 
ســپری می کند؛ آنها در 7 بازی آخرشان فقط به فجر گل 
نزده اند، باختی در 8 میزبانی آخرشــان ندارند و فقط در 

یکی از 7 بازی آخرشان شکست خورده اند.
محروم بزرگ

  طالب ریکانی، بزرگترین غایب این بازی اســت. مرد 
همــه کاره صنعت نفت برابر گل گهر به دلیل انجام حرکت 
غیرورزشی، کارت قرمز گرفت و این بازی را از دست داد. 
ریکانی 5 گل برای صنعت نفت در این فصل شــده یعنی 
یک سوم تمام گل های تیمش در لیگ برتر. او زننده هر 4 
گل صنعت نفت در نیم فصل دوم هم بوده است: گل گهر 
در هفته 20، نســاجی در هفته 19، تراکتور در هفته 17 
و ذوب آهن در هفته 1۶. بزرگترین مشکل صنعت نفت و 
ریکانی در این فصل، آمار انضباطی کاپیتان است: ۳ کارت 

زرد و 2 کارت قرمز.

 ســرمربی تیم فوتبال فولاد خوزســتان گفت: با توجه 
به شــرایطی که داریم فردا بایــد با تمرکز کامل و خوب و 

پرانرژی بازی را آغاز کنیم تا بتوانیم به موفقیت برسیم. 
به گزارش خبرگزاری فارس، جواد نکونام در نشســت 
خبــری پیش از بازی با ذوب آهن اصفهان اظهار داشــت: 
مثل همــه بازی ها باید با تمرکز کامل وارد زمین شــویم 
و باید بدانیم از بازی فردا چه خواســته هایی داریم، با تیم 
خوب و قابل احتــرام ذوب آهن بــازی داریم. ذوب آهن 
همیشه در فوتبال ایران نام بزرگی داشته و دارد و در چند 
هفته اخیر نیز شــرایط خوبی داشته است. این تیم خوب 
فوتبال بازی می کند و با برنامه اســت و قطعا فردا شــاهد 

بازی خوب و تاکتیکی از دو تیم خواهیم بود.
سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزســتان گفت: امیدوارم 
بازیکنــان تیم ما فردا با تمام تمرکز و آگاهی از شــرایطی 
که داریم، بــه میدان بروند تا بتوانیم بــا یک بازی خوب 
حداکثر امتیاز را کسب کنیم. با توجه به شرایطی که داریم 
فــردا باید با تمرکز کامل و خــوب و پرانرژی بازی را آغاز 
کنیم تا بتوانیم به موفقیت برســیم. متاســفانه برای بازی 
فردا بازیکنان مصدوم داریم که دوست ندارم نام مصدوم ها 

را اعام کنم. 
نکونام در خصوص آمادگی این تیم برای مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا نیز گفت: همانگونه که اول فصل با مسئولین 
باشــگاه و هواداران تیم مان صحبت کردم، همه  برنامه ما 
از ابتدای فصل این بوده که شــرایط را بهبود ببخشــیم، 
سوپرجام  را برای باشــگاه فولاد کسب کنیم و بتوانیم در 

لیگ قهرمانان آســیا با تمام  توان بازی کنیم، موفق شویم 
و به مرحله بعد برســیم. تمام تمرکــز و برنامه ما در لیگ 
قهرمانان آسیا به مرحله بعد صعود کنیم. باتوجه به اینکه 
بازیکنان جدید به ما اضافه شــده اند برنامه ریزی ما برای 
لیگ قهرمانان اســت قطعا بازی های به مراتب ســخت تر 
و قوی تر را بــا تیم های خوبی که در گــروه ما قرار دارند 

خواهیم داشت.
وی با بیان اینکه برنامه خاصی برای لیگ قهرمانان آسیا 
داریم، افزود: گروه ما یک گروه سخت است اما هیچ دلیلی 
ندارد که ما نتوانیم شرایط را برای خودمان آسان کنیم. با 
تمام تمرکز باید برای این مســابقات حاضر شویم و برنامه 
خاصی برای این لیگ قهرمانان داریم. همه دوست دارند تا 
دو نماینده ایران در این لیگ قهرمانان خوب نتیجه بگیرند 
و این مساله برای سهیمه سال های آینده در لیگ قهرمانان 
نیز بســیار مهم است چرا که از شــرایط خوب تیم ملی و 
یا تیم هایی که در لیگ قهرمانان هســتند، همه اســتفاده 

می کنند.
ســرمربی تیم فوتبــال فولاد خوزســتان در خصوص 
روند نتیجه گیــری این تیم در هفته های اخیر، گفت: اگر 
شــرایطی که اکنون داریم از پیش فصــل و ابتدای فصل 
اتفاق می افتاد شرایط و روند بسیار عالی بود اما با شرایطی 
کــه در اول فصل پیش آمد و ســپس تغییر و تحولات و 
همچنین کمبود بازیکنان و ســایر مســایل نیم فصل اول 
برای خود من هم ایده آل نبود و نزدیک به ۳ امتیاز با ایده 

آل خودم کمتر به دست آوردیم.

نکونام ادامه داد: در دور برگشت اگر یک مقدار بدشانس 
نبودیم و بازی با مس رفسنجان را پیروز می شدیم شرایط 
بهتری داشــتیم. خدا را شکر شرایط تیم ما خوب است و 
نســبت به برنامه و هدف گذاری که داریم شرایط در حال 

پیش رفتن است اما فعا شروع کار است.
وی افزود: هنوز خیلــی از بازی های لیگ باقی مانده و 
لیگ قهرمانان آسیا نیز در پیش است و زود است بخواهیم 
در خصوص تیم صحبت کنیم. فصل قبل ما تا آخرین بازی 

لیگ برای سهمیه جنگیدیم و فصل قبلش در آخرین دیدار 
با برد برابر تراکتورسازی توانستیم سهمیه را کسب کنیم. 
تمام تمرکز ما بر این اســت که بهتریــن نتایج را بگیریم 
اما هیــچ قولی نمی دهم چرا که اهل قول دادن در فوتبال 
نیستم. تا روزی که تیم باید بازی کند همه تاش وتمرکز 
من و بازیکنانم بر این اســت کــه بهترین عملکرد را برای 
بزرگی نام باشــگاه فولاد داشته باشیم، ان شاءالله فولاد در 

آینده و فصل های بعد همیشه در موفقیت و بزرگی باشد.

استقلال - گل گهر، مجیدی به دنبال رسیدن به قلعه نویی

صنعتنفتآبادان-پرسپولیسبهدنبالعاقبتبهخیری!

نکونام: باید شرایط را در آسیا برای خودمان آسان کنیم، اهل قول دادن در فوتبال نیستم 

ســمینار عمومی هیات کشتی استان های سراسر کشور 
صبح امروز با حضور رؤسای هیئت ها و مسئولان فدراسیون 

کشتی برگزار شد.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، در سمینار عمومی 
هیات کشــتی استان های سراسر کشور علیرضا دبیر رئیس 
فدراسیون کشتی گفت: برخی از هیأت های کشتی منفعانه 
عمل می کنند و این در راستای اهداف فدراسیون کشتی و 
پیشرفت کشتی کشور نیست و اگر بخواهد شرایط اینگونه 

باشد در برخی از هیأت ها تجدید نظر خواهد شد.
وی ادامه داد: برگزاری مســابقات در ســطح استان ها، 
حضور در لیگ و همچنین میزبانی از رقابت های کشــوری 
یکی از عوامل مؤثر در پیشرفت کشتی در استان ها است و 
هیئت هایی که فعالیت بیشتری در این زمینه داشته باشند، 
قطعاً موفق خواهند بود و نتیجه آن را در ســال های آینده 
خواهیم دید. برخی افراد دلســوز کشــتی از جمله مربیان 
ســازنده، در یک اســتان به تنهایی توانسته اند، کشتی آن 
اســتان را متحول کنند و این نشان می دهد که اگر تاش و 

زحمت لازم کشیده شود حتماً تأثیرگذار خواهد بود.
رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به توجه مسئولان عالی 
رتبه به ورزش اول کشــور گفت: وقتــی معاون اول رئیس 
جمهور در فدراسیون کشــتی و در اردوی تیم ملی حاضر 

می شــود، خیلی ارزشــمند است و این نشــان از این دارد 
که کشــتی مورد توجه اســت و دلیل این توجه موفقیت و 
افتخاراتی است که این رشته ی ورزشی تاکنون بدست آورده 

است.
وی گفت: من بعنوان نماینده جامعه کشــتی کشور در 
فدراسیون حضور دارم و وظیفه خود می دانم تمام تاشم را 
برای اعتای این رشته ورزشی بعمل آورم، یکی از موضوعاتی 
که فدراســیون کشتی در آن ســرمایه گذاری زیادی کرده 
بخش آیتی محور شدن و اســتفاده از فضای مجازی است 
و ما بســتر این را فراهم کرده ایم تا تمامی کشتی گیران و 

مربیان در سامانه جامع کشتی ثبت نام کنند.
دبیر افزود: یکی از امکاناتی که در این سامانه فراهم شده 
این اســت که مربیان می توانند فیلم های فنون کشتی خود 
را در این ســامانه بارگذاری کنند و مورد بررسی اساتید ما 
در انســتیتو قرار بگیرد و قطعاً با این روش اشکالات خیلی 
از مربیان برطرف خواهد شد. یکی دیگر از اهداف ما اجرای 
فنون و شــگردهای خاص توســط قهرمانان کشتی است و 
قطعاً آن چیزی که من از کشتی شگرد دارم، یزدانی ندارد و 
آن چیزی که یزدانی دارد من ندارم و اگر بتوانیم تمامی این 
شگردها را به صورت فیلم در بستر فضای مجازی قرار دهیم، 
نتیجه ی آن را بر روی مربیان و کشتی گیران خواهیم دید.

رئیس فدراســیون کشــتی تأکید کرد: در حال حاضر 
وضعیت مربیان از لحاظ دانش فنی به روز نیســت و تمام 
سعی انستیتو کشتی و هیأت کشتی استان ها باید این باشد 
که نســبت به دانش افزایی و بالا بردن ســطح فنی مربیان 
خود اقدام کنند. شــما به دنبال نوربخش و ابراهیم مهربان 
باشید و کاس های دانش افزایی را برای استان خود بگیرید، 
من نمی توانم که کار شــما را هم انجام دهم، باید دلســوز 
کشتی استان و کشور باشید و اگر برای این کار وقت بگذارید 
مطمئن باشید که با لطف خدا در این زمینه جواب خواهیم 
گرفت. وی گفت: من قانون شصت سالگی را قبول ندارم. به 
نظر من مربی که صاحیت فنی و جسمانی دارد و می تواند 
به کشتی کشــور کمک کند، باید به کار خود ادامه دهد و 
مربی که صاحیت فنی و جسمانی ندارد باید کارتش باطل 
شود. این وظیفه رئیس هیأت و انستیتو کشتی است که این 

کار را پیگیری کنند و به سرانجام برسانند.
دبیر تصریح کرد: امروز مشــکل کشتی ایران را یکی در 
مربیان و یکی در رؤســای هیأت ها می بی نم. اگر مربی ما 
به دانش فنی روز مســلح شود و اگر رئیس هیأت کشتی ما 
نیز به درستی وظایف خود را انجام دهد، کشتی در استان ها 
روند صعودی پیدا خواهد کرد و همین الان هم نمونه هایی 
در برخی از اســتان ها داریم که یک مربی سازنده توانسته 
چندین کشتی گیر به تیم ملی معرفی کند و یا یک هیئت 
کشتی با برگزاری مســابقات مختلف و تقبل اردوهای تیم 
ملی توانسته انگیزه را در کشتی گیران خود بالا ببرد و رشد 

چشمگیری در عملکرد کشتی گیرانش بوجود بیاید.
رئیس فدراســیون کشــتی گفت: با توجــه به عملکرد 
هیأت های کشتی از طرف فدراسیون به آنها کمک های مالی 
می شود و اگر یک هیأتی عملکرد خوبی داشته باشد، تا 400 
میلیون تومان در سال هم می توانیم به آن کمک مالی داشته 

باشیم.
وی در مورد نتایج بدســت آمده در مســابقات المپیک 
و رقابت هــای جهانی نروژ گفت: با اینکه کشــتی گیران ما 
افتخارآفرین بودند اما نباید به این نتایج راضی بود و کشتی 
ما استحقاق این را دارد که بعنوان برترین تیم جهان شناخته 
شــود. اگر کار شــود این امر محقق خواهد شد و ما باید با 
تاش و پشــتکار بالا در المپیک پاریس صاحب مدال های 
طای بیشتری شــویم. دبیر تصریح کرد: ما زمان نداریم و 
باید کارها را به ســرعت به پیش ببریــم و همه کارها باید 

هماهنگ با هم جلو برود، چه کار عمرانی، چه کار فنی و چه 
کار آموزشــی و در نهایت باید کشتی کشور به جایی برسد 
که از همه لحاظ جهان حرف اول را بزند. رئیس فدراسیون 
کشــتی با اشاره به اینکه آمادگی این را داریم که از مربیان 
مستعد استان ها در اردوهای رده ی پایه استفاده کنیم گفت: 
درست اســت که هزینه های اردوها بسیار بالا است اما اگر 
رئیس هیئتی فکر می کند که یک مربی استعداد این را دارد 
که از لحاظ دانش فنی و علمی پیشرفت کند، به ما معرفی 
کنــد تا در اردوهای تیم های پایه حضور پیدا کند و در کنار 
کادر فنی تیم ملی کسب تجربه کند و از لحاظ فنی ارتقا یابد 
و بعد از حضور این مربی در استان خود، قطعاً می تواند تأثیر 

خوبی بر روی کشتی گیران آن استان بگذارد.
دبیر با بیان اینکه به سختی بودجه را بدست می آوریم اما 
آمادگی این را داریم که امکانات بیشتری در اختیار کشتی 
گیران قرار دهیم گفت: در حال احداث رســتوران جدید و 
استخر برای کشتی گیران هستیم و انشا اله آخر سال مراسم 
افتتاحیه را داریم. ضمن اینکه از نظر اعزام ها هم دستمان باز 
است و سعی کردیم که کشتی گیران زیادی را به مسابقات 
مختلف بین المللی برای کسب تجربه اعزام کنیم و مسابقات 
جام دانکلوف و نیکولای پتروف بلغارستان و جام یاشاردوغو 
به همین منظور بود و اگر کشــتی گیری در مسابقات بین 
المللی ببازد و کســب تجربه کند بهتر از این اســت که در 

مسابقات اصلی بازنده باشد.
وی یکی دیگر از دستاوردهای مهم فدراسیون کشتی را 
رایگان کردن ســه خانه کشتی دانست و گفت: با هزینه ای 
که برای تجهیز، بازسازی و نوسازی خانه های کشتی شهید 
ابراهیم هادی، شــهید مصطفی صدرزاده و زنده یاد توفیق 
جهانبخت کردیم، توانستیم این سالن ها را به مدت 14، 20 
و 18 ســال به صورت رایــگان در اختیار بگیریم و در حال 
حاضر نیز با هزینه هایی که برای تجهیز کمپ تیم های ملی 
کشتی شهید حاج قاسم سلیمانی از جمله ساخت رستوران 
و استخر می کنیم می توانیم تا ۳0 سال به صورت رایگان از 
این مجموعه ها اســتفاده کنیم. دبیر تصریح کرد: به دنبال 
ساخت ســالن سینما و همایش و سالن بدنسازی در کمپ 
تیم های ملی و همچنین ساخت ساختمان اداری فدراسیون 
هســتیم و انشــا الله این امر به زودی محقق خواهد شد تا 
کشتی کشور دارای یک مجموعه کامل و بی نیاز به بیرون 

باشد.

علیرضا دبیر: 

مشکل کشتی ایران را در مربیان و رؤسای هیات های کشتی می بینم


